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Abstract (en)
[origin: WO8203206A1] Device for opening mail envelopes (13), in which a movable blade (10) is mounted on a support (3) and moves against a
fixed edge which can be a blade (25). The movable blade extends diagonally in a longitudinal direction. The cutting is carried out in the place where
the blades (10, 25) are engaged, by means of a progressive displacement of the movable blade along the edge of the envelope. The blades (10, 25)
are mounted on a frame (1). A waste container (32), rearwardly removable, can be placed under the blades.

Abstract (fr)
Dispositif pour ouvrir des enveloppes de lettres (13), dans lequel une lame mobile (10) est montee sur un support (3) et se deplace contre une arete
fixe pouvant etre constituee d'une lame (25). La lame mobile s'etend obliquement en direction longitudinale. La coupe a lieu a l'endroit ou les lames
(10, 25) viennent en prise, par deplacement progressif de la lame mobile le long du bord de l'enveloppe. Les lames (10, 25) sont montees sur un
bati (1). Un recipient a dechets (32), amovible vers l'arriere, peut etre dispose sous les lames.
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